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VERSLAG
Verslag van : Algemeen bestuur VGGM / Bestuurscommissie

Veiligheid en Gezondheid
Gehouden op : 30 oktober 2019
Plaats : Arnhem, Schelmseweg 93 A
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1. Opening en vaststelling van de agenda
De voorzitter opent de vergadering.

2. Verslagen en algemene organisatie
a. Mededelingen Ter informatie

1. Mededelingen van de voorzitter
n.v.t.
2. Mededelingen van deelnemende gemeenten
n.v.t.
3. Mededelingen van de directie
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Dhr. Slofstra meldt dat op 19 november de twee meldkamers van Gelderland-Zuid en Gelderland-Midden
succesvol zijn samengevoegd in Arnhem.

b. Verslag en besluitenlijst vergadering AB d.d. 26 juni 2019 Ter besluitvorming
Het verslag en de besluitenlijst worden ongewijzigd vastgesteld.

c. Concept-besluitenlijst DB d.d. 9 oktober 2019 Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

d. Lijst ingekomen stukken Ter besluitvorming
Er wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van afhandeling.

e. Bestuurswisselingen Ter besluitvorming
Zonder inhoudelijke beraadslaging wordt ingestemd met het voorstel.

f. Invulling bestuurlijke themamiddag 20 november Ter bespreking
Enkele bestuurders vragen aandacht voor voldoende interactie tijdens de themamiddag.

g. Vergaderrooster 2020 Ter informatie
De voorzitter wijst erop dat in het eerste uur van het AB meer thematisch onderwerpen zullen worden
besproken. Hij roept de leden op suggesties voor te bespreken onderwerpen over te brengen aan de
secretaris.

4. Financiën
a. Advies Financiële Commissie Ter bespreking

Dhr. Van Hout geeft een toelichting bij het advies van de Financiële Commissie:

Tijdens de vergadering van 25 september 2019 heeft de Financiële Commissie onder andere het
halfjaarverslag 2019 en de financiële uitgangspunten voor de begroting 2021 besproken.
De financiële commissie heeft de financiële uitdagingen van de gemeenten besproken en verwacht dat
VGGM hierin meebeweegt. De adviezen van de financiële commissie worden ook in dit licht bezien.
De financiële commissie spreekt haar waardering uit voor de presentatie en leesbaarheid van de
halfjaarrapportage. Ten aanzien van het verwachte jaarresultaat adviseert de financiële commissie om deze
uit te keren aan de gemeenten. Eventueel een voorbehoud kan worden gemaakt voor activiteiten om
personele knelpunten op te lossen en om niet afgeronde vernieuwingsprojecten in 2020 af te kunnen ronden.
Verder heeft de financiële commissie met de directie gesproken over de begrotingsuitgangspunten 2021 en
een mogelijk onderzoek naar de diverse verdeelsleutels. De directie heeft een aantal contouren geschetst om
komende periode nader uit te werken. De financiële commissie adviseert de richting die de directie hierbij
heeft. De uitgewerkte voorstellen worden in komende bestuur cyclus behandeld.
De financiële commissie is actief betrokken geweest om te komen tot een nieuwe accountant voor VGGM.
Het is een lang proces geweest met een mooi eindresultaat. De financiële commissie spreekt haar vertrouwen
uit in RA12 Accountants, welke de jaarrekening over 2019 gaat controleren.

De voorzitter dankt dhr. Van Hout voor zijn inbreng.
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b. Halfjaarrapportage Ter bespreking
Dhr. Van der Zee stelt voor de kosten voor de pilot “nu niet zwanger" wel uit de resultaatbestemming te
betalen. Omdat er anders weer een subsidieverzoek moet worden gedaan stelt hij om praktische redenen
voor om af te wijken van advies.
Dhr. Van Riswijk reageert dat er binnen diverse gemeenten grote financiële uitdagingen zijn. Hij ziet al het
geld wat niet nodig is graag terug. Mw. Van Dijk sluit zich daarbij aan. Het is nog niet zeker dat haar
gemeente meedoet met de pilot nu niet zwanger. Ook andere bestuurders delen het standpunt van dhr. Van
Riswijk.  Dhr. Van Eert wijst erop dat het voorstel fundamenteel afwijkt van hoe een GR werkt. Mw. Van der
Meijs stelt dat gemeenten hier een structureel bedrag voor krijgen van het Rijk. Zij heeft gekeken of het
voorstel van VGGM gedekt kan worden vanuit de gemeentelijke begroting en dat is zo.
Dhr. Van der Zee stelt vast dat zijn voorstel niet op voldoende draagvlak kan rekenen.  Dhr. Pierik vult aan dat
het regio-breed uitrollen nu niet aan de orde is. Vanuit Arnhem wordt een subsidieverzoek voorbereid.

c. Controleprotocol Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

d. Aanstelling nieuwe accountant Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen.

5. Publieke Gezondheid / Ambulancezorg
a. Voortgang Veilig Thuis Gelderland Midden Ter informatie

Dhr. Pierik geeft een toelichting. Het lijkt erop dat de doelstellingen (beperkte wachtlijsten) worden gehaald.
Wethouder Van Veldhuizen zou graag zien dat VGGM meedenkt over bezuinigingen (bijvoorbeeld op
bedrijfsvoering). De kosten zijn erg gestegen. De wethouders uit Zevenaar en Renkum sluiten zich hierbij aan.
Dhr. Pierik legt uit dat Veilig Thuis niet VGGM is. Men kan zich hiervoor in 2019 richten tot de
centrumgemeenten. De voorstellen voor 2020 komen nader aan de orde in de volgende vergadering.
Dhr. Kampschreur meende dat de extra gelden uit de DUVO werd betaald. Dhr. Van der Zee legt uit dat dit
alleen voor 2019 het geval is. Dhr. Pierik geeft aan dat de directie voornemens is om op voorhand voor de
begroting 2021 € 1,5 mln. ter te geven. In de volgende AB-vergadering wordt een voorstel voorgelegd waarbij
ook in wordt gegaan op benchmarkonderzoek en een gesprek over verdeelsleutels.

b. WNRA Ambulancezorg Ter informatie
Voor kennisgeving aangenomen

c. Tijdelijke Wet Ambulancezorg Ter informatie
Dhr. Pierik wijst erop dat dit onderwerp nader aan de orde komt op de bestuurlijke themamiddag van 20
november. De basis is dat de huidige aanbieder de ambulancezorg kan blijven uitvoeren. Er speelt wel een
governancevraag waarover hij met het bestuur in gesprek wil.
Voor kennisgeving aangenomen.
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d. Zorg en Veiligheid Ter informatie
De voorzitter geeft een inleiding en geeft aan dat er vanuit gemeenten wat zorg is over de ambtelijke
aanhaking. Hij inventariseert vragen.
Dhr. Van Eert vindt dat te veel naar de vorm wordt gekeken. Hij ziet graag eerst een inhoudelijke analyse om
daarna wellicht andere keuzes te maken. Dhr. Renkema en dhr. De Lange sluiten zich hierbij aan. Zorg voor
heldere opdrachtverlening en zorg voor verschillende scenario’s waaruit kan worden gekozen.
Mw. Schaap vindt dat aan de voorkant moeten worden gekeken naar ‘waarvoor doen we het nu’. Waar begint
het onderzoek? We moeten de bedoeling volgen en niet de uitkomst van de organisatie. Dhr. Van der Zee
sluit zich hierbij aan. Mw. Van der Meijs wijst erop dat het aantal meldingen per gemeenten verschillen.
Kijkend naar verschil in meldingen schuurt dat met de solidariteitsgedachte. Kunnen we leren van elkaar?
Mw. Van Dijk vraagt zich af hoe het idee is ontstaan om een onderzoek te doen naar veiligheidshuizen.
Dhr. Van der Zee vindt het goed dat een onderzoek wordt gedaan en hij stelt dat dit onderzoek ook zou
moeten gaan over de governance en Veilig Thuis en escallatiemogelijkheden binnen de VT organisatie.

De heer Pierik verwijst naar de themaochtend in mei jl. waarin is gesproken over de zorg en veiligheid waarbij
de wens is geuit dat dit in het okale domein goed geregeld moet zijn. Daarom is dit opgepakt. De analyse gaat
hierbij voorop. Dat is ook in het DB zo gesteld. Met name de centrumgemeenten mogen meedenken over de
voorstellen. VGGM werkt graag samen met ambtelijke vertegenwoordigers uit de gemeenten. Het gaat erom
hoe gemeenten op passende schaal inhoud kunnen geven. Vormgeving is secundair.
De voorzitter stelt vast dat de vergadering instemt met de opdracht.

6. Rampenbestrijding en crisisbeheersing
a. Samenvoeging meldkamers Gelderland-Zuid / Gelderland-Midden Ter informatie

Voor kennisgeving aangenomen.

b. Beleidsplan Veiligheidsregio 2020-2023, Reg. Risicoprofiel en cap. Analyse Ter besluitvorming
Mw. Schaap complimenteert de directie voor het vele werk wat is verzet. Zij ziet graag in de toekomst een
dynamischer en veel compacter beleidsplan. Dhr. Slofstra is het hiermee eens. Het is wettelijk verplicht dit
plan eens per 4 jaar vast te stellen. De directie wil komen tot een korter en leesbaarder stuk te maken en ook
in hogere frequentie. De heer Pierik antwoordt dat er verschillende verantwoordingslijnen zijn en dat het
daardoor lastig is om één plan te maken. Geen enkele regio is georganiseerd zoals VGGM zegt heer Pierik.
Er wordt ingestemd met de vaststelling van het beleidsplan.

c. Scope en opzet Visitatie mei 2020 Ter besluitvorming
Dhr. Renkema vraagt of het uitgangspunt net als vier jaar geleden is dat de organisatie oprecht wil leren van
dit proces. Dhr. Slofstra bevestigd dit.
Er wordt ingestemd met het voorstel.

7. Brandweer
a. Beleidsplan brandweer 2020-2023 Ter besluitvorming
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Mw. Schaap wijst op haar eerder gemaakte opmerking bij agendapunt 6b. Zij zit graag een zo integraal
mogelijk beleidsplan. Dhr. Slofstra deelt de wens om deze plannen VGGM breed meer integraler aan te
pakken.
Er wordt ingestemd met de vaststelling van het beleidsplan.

8. Rondvraag en sluiting

Dhr. Renkema vraagt aandacht voor de uitrol van het 5g netwerk. Dit levert de nodige commotie op, vooral
voor wat betreft eventuele gezondheidsaspecten. Hij vraagt of VGGM een informatiebijeenkomst voor
raadsleden kan beleggen. Hij vraagt of bestuurders zich herkennen in deze vraag en dit blijkt het geval. Mw.
Hoytink stelt voor de inhoudelijke verantwoordelijkheid voor dit programma vooral te laten bij de landelijke
partijen Bij het ministerie is goede ondersteuning beschikbaar. Dhr. Pierik geeft aan dat VGGM wel een
bijeenkomst kan organiseren waarbij ook geput zal worden uit nationale kennis. Afgesproken wordt dat de
doelgroep zowel college als raadsleden zijn.

De voorzitter wijst op het afscheid van dhr. De Lange en dankt hem zeer hartelijk voor zijn grote inzet.
Dhr. De Lange geeft een terugkoppeling van de conferentie over zorgfraude van 10 oktober jl. Er was een
goed opkomst, zowel bestuurlijk als operationeel. Duidelijk is geworden dat als het gaat om voorkomen er nog
een wereld te winnen is. Met het oog op zijn vertrek verzoekt hij zijn collega-burgemeesters hier aandacht aan
de schenken.

De voorzitter sluit de vergadering.



Besluitenlijst AB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden /
Bestuurscommissie veiligheid en gezondheid d.d. 30 oktober 2019

A. De gezamenlijke vergadering stelt het verslag en besluitenlijst vast van de vergadering van 26 juni
2019

B. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voordracht van Mw. Meijers als lid van het DB, Mw.
Weststeijn als vertegenwoordiger van de BAC GHOR en dhr. van Eert als vertegenwoordiger in
de BAC Informatievoorziening.

C. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening van ingekomen
stukken.

D. De gezamenlijke vergadering stemt in met het programma voor de themamiddag AB d.d. 20
november

E. De gezamenlijke vergadering neemt het advies van de Financiële Commissie over.

F. De gezamenlijke vergadering stemt in met de vaststelling van de beleidsplannen Veiligheidsregio
(incl. risicoprofiel en capaciteitenanalyse) en Brandweer voor de periode 2020-2023.

G. De gezamenlijke vergadering stemt met de scope en opzet van de Visitatie mei 2020


